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رئیس جمهور ایران با اشاره به حافظه ضعیف برخی افراد گفته یادمان نمیرود در برخی مراکز رسمی با افتخار میگفتند

واکسن های چین و روسیه را نمیزنیم.

حسن روحانی در نشست ستاد ملی مقابله با کرونا؛ 

 
حسن روحانی، رئیس جمهور ایران در نشست ستاد ملی مقابله با کرونا و در تبیین این موضوع که با موج فزاینده ویروس

کرونا چه کار باید بکنیم گفت:

برای اینکه ما بتوانیم موفقیتی را به دست بیاوریم یک پروتکل نمیتواند چارهساز باشد همه پروتکلها باید دست به دست هم
بدهند و هیچ عاملی به تنهایی نمیتواند مسئله را حل کند.

به گزارش اسپادانا خبر، وی افزود:

وقتی در شرایط آرامش قرار میگیریم و وضع هم خوب و آمار دو رقمی میشود و به رقمی زیر ۵۰ میرسد، مسابقه شروع
میشود یکی میگوید من این کار را کردم، دیگری میگوید من این کار را کردم یکی میگوید ستاد خیلی معجزه کرد دیگری

میگوید قرارگاه این کار را انجام داد و یکی هم می گوید فلان وزارتخانه معجزه کرد از آن طرف میگویند محله محوری
معجزه کرد اما وقتی این شرایط برعکس میشود و مردم متاسفانه پروتکلها را مراعات نمی کنند و با یک ویروس جهش

یافته مواجه میشوند، اینجا داستان تغییر میکند؛ هر کسی میخواهد این را به گردن دیگری بیندازد. یکی میگوید این بخش
مقصر است آن یکی می گوید بخش دیگر مقصر است و بخش دوم می گوید من خوب عمل کردم این بخش سوم است که
مقصر است. در شرایطی که مشکل پیش میآید همه باید باهم دست به دست هم دهیم و همه تریبون ها هم باید همراه با

هشدار و آرامش باشد. نباید تریبونی داشته باشیم که در آن آرامش را در نظر نگیرد. تریبون هم باید به مردم آموزش و هم
آرامش دهد و هم هشدارهای لازم را به مردم ارائه کند و به طور متوازن رفتار کند تا به یک نقطه مطلوب برسیم.

رییس جمهور افزود:

هفته سختی را پیش رو داریم .همه باید دست به دست هم دهیم و رعایت پروتکلها باید ۹۰ درصد برسد. متاسفانه در این
شرایط سخت آمار مراعات پروتکل در برخی از جاها ۷۰ درصد بود که باید به ۹۰ درصد برسیم تا در هفتههای بعد این موج را

مهار کنیم.

روحانی با اشاره به حافظه ضعیف برخی افراد گفت:

یادمان نمیرود که وقتی برای مذاکره خرید واکسن با روسیه و چین رفته بودیم در برخی مراکز رسمی فردی که مسئولیتی
دارد با افتخار میگفت من واکسن نمیزنم آن یکی متخصص بود میگفت اگر از روسیه واکسن بگیرید من واکسن نمیزنم.

دیگری میگفت که اگر از چین واکسن بیاورید من واکسن نمیزنم. یادتان هست نامههایی که برای من نوشته اند و الان هم در
دفتر من موجود است. پزشکانی بودند و حتی روسای برخی تشکیلات پزشکی هم حتی نامه نوشتهاند که از روسیه و چین
واکسن وارد نکنید. آن روز که میخواستیم تهیه کنیم شما برای کسانی که به دنبال تهیه و خرید واکسن بودند، تزلزل ایجاد

کردید و حتی میخواستید وزارت بهداشت متزلزل شود. برخی نامه نوشتند که واکسن فلان کشور مورد تایید سازمان جهانی
بهداشت نیست و حق ندارید از این کشورها واکسن وارد کنید و اگر بخرید این میکنیم و آن میکنیم همان آدمها امروز
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میگویند چرا کم خریدید چرا زودتر نخریدید چرا از آنجا نخریدید، چرا از این جا نخریدید. بیایید منصفانه رفتار کنیم. همه
میدانیم واکسن یک ضرورت است و واکسنی که به درد میخورد و میخواهیم آن را بخریم حتماً با مجوز وزارت بهداشت

درمان و انجام میشود و ما جز وزارت بهداشت جای دیگری نداریم که به ما میگوید خرید این واکسن مجاز است. البته تاکید
کردم و باز هم تاکید می کنم اگر شرکت معتبر مورد قبول وزارت بهداشت توانایی تهیه و خرید واکسن و ورود آن را به کشور

دارد و می تواند با قیمت در بازار عرضه کند برای مردم این کار را انجام دهد.
 
 

[1] حسن روحانیبرچسب ها: 
[2] سلامت
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